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سبو شهبازیان
 کارشناس فوتبال

گفـــت و گـــو 

 رکورد کم نظیر  
 NBA کریس پال« در«

ایسنا: گارد راس سابق تیم ملی آمریکا، به یک 
رکورد کم نظیر در NBA دست یافت. در ادامه 
رقابت های لیگ بسکتبال NBA، تیم فینیکس 
سانز در حالی با نتیجه ۱۱۲ -  ۹۵ حریف خود 
لس آنجلس کلیپرز را شکست داد که کریس پال، 
گارد راس با تجریه این تیم یک رکورد فوق العاده 
 ،NBA را به نام خود ثبت کرد. طبق آمار مسابقات
گارد راس سابق تیم ملی آمریکا موفق شد با ثبت 
۱۱ پاس گل در این بازی، به رکورد ۱۱ هزار پاس 
گل در تاریخ دوران حضورش در NBA برسد. 
 NBA این ستاره کهنه کار سومین بازیکن تاریخ
است که بیش از ۱۱ هزار پاس گل می رسد. 
طبق آمار »جان استاکتون« با ۱۵ هزار و ۸۰۶ 
پاس گل صدرنشین است و »جیسن کید« هم 
با ۱۲ هزار و ۹۱ پاس گل، رتبه دوم را در اختیار 
دارد. کریس پال نیز با ۱۱ هزار پاس گل در رده 

سوم است. 

جعفر سلمانی، بازیکن تیم استقلال در 
خصوص شرایط شاگردان ساپینتو در لیگ 

برتر صحبت کرد. 
  شرایط استقلال را چطور ارزیابی 

می کنید؟ 
به نظرم شرایط کنونی استقلال باتوجه 
به اینکه آقای ساپینتو هنوز کاملا با فضای 
و فرهنگ فوتبال ما آشنایی کمتری دارد، 
راضی کننده است و تیم روز به روز باتفکرات و 
اندیشه هایش هماهنگ می شود تا ما بتوانیم 

آنها را در زمین بازی عملیاتی کنیم. 
  در مورد سبک دفاعی رقبا توضیح 

ندادید!
باید به تیم هایی که مقابل استقلال و سایر 
مدعیان قهرمانی باسبک و شیوه دفاعی فوتبال 
بازی می کنند، احترام گذاشت. زیرا فوتبال 
باتنوع شیوه وسبک ها زیباست. قطعا ساپینتو 
برای درهم شکستن خطوط دفاعی چنین 
تیم هایی راهکار و راه حل های مناسبی به اتفاق 
کادرفنی پیدا خواهد کرد، ما بارها توانستیم 
با تفکرات و اندیشه های تاکتیکی ساپینتو 
فرصت و موقعیت های زیادی به دست آوردیم 
که گاهی اوقات با بدشانسی به گل تبدیل 
نشده اند، یا دروازبان حریف بهترین روزش را 
تجربه کرد. به هرحال هرچه بازی ها جلوتر 
روند، امیدوارم توپ های ما بیشتر به گل تبدیل 
شوند تا هواداران ما از بازی استقلال بیشتر 

لذت ببرند.
  همکاری با ساپینتو را چطور ارزیابی 

می کنید؟ 
کارکردن با ساپینتو بسیار برای من که 
بازی کردم،  فوتبال  یکسالی درکشورش 
لذتبخش است. او انرژی فراوانی را در تمرینات 
صرف می کند و همانند یک جوان، انرژیک و 
باانگیزه است و همین مورد، باعث می شود که 
بازیکنان با انرژی بیشتری درتمرین کار کنند. 
  آشنایی با زبان پرتغالی چقدر در 

ارتباط شما با ساپینتو تاثیر داشت؟
ساپینتو  برخلاف ظاهرش بر روی نیمکت 
و درکنار زمین در روز مسابقه، انسانی، شوخ، 
مهربان و بسیار عاطفی و احساسی است. او 
باهمه رابطه دوستانه ای دارد و از شکست متنفر 
است. او از بازیکنان می خواهد که با تمام وجود 
در زمین بازی کنند و برای خوشحالی هواداران 
استقلال هرکاری می کند. او عاشق تیم، بچه ها 
و هواداران است. من باتوجه به آشنایی که با 
زبان پرتغالی دارم طبیعتا رابطه بسیار نزدیک 
و ایده آلی با او دارم و از او چیزی های بسیار 
آموخته و می آموزم. ساپینتو شور و شوق 
فراوانی دارد و آن را به کل بدنه تیم تزریق 
می کند. کارکردن با ساپینتو پنجره جدید و 
تازه ای در زندگی فوتبالی ام باز کرد و امیدوارم 
شاگرد خوبی برای این مربی کاربلد و جاه طلب 
و بسیار مهربان باشم و آرزو می کنم باقهرمانی 
بتوانیم پاسخ زحمات و محبت های او را بدهیم. 

خارج ازمستطیل سبز

 جعفر  سلمانی:  
 شرایط 

کنونی استقلال 
راضی کننده است 

خبــــــر
 در پیش بینی جام جهانی 

ضعیف هستم 
ژوزه مورایس، سرمربی تیم فوتبال سپاهان 
درباره سالروز حضور سپاهان در رقابت های 
جام باشگاه های جهان گفت: روز خاصی برای 
تیم و باشگاه است. این یک بخشی از تاریخ 
باشگاه به حساب می آید و لحظه خوشایندی 
برای تاریخ فوتبال ایران است. سپاهان به عنوان 
اولین تیم راه یافته به جام باشگاه های جهان 
محسوب می شود و این افتخاری برای باشگاه 
است. سرمربی سپاهان درباره پیش بینی اش از 
رقابت های جام جهانی ۲۰۲۲ قطر افزود: اگر 
من را بشناسید، می دانید که من در پیش بینی 
ضعیف هستم و نمی توانم چیزی درباره آینده 
بگویم. تیم هایی که من می شناسم یا در داخل 
آن تیم بودم، اگر در برابر هم قرار نگیرند، دوست 
دارم آن  تیم ها برنده بازی شوند. انتظار من 
دیدن فوتبالی است که جامعه را نشان دهد 
و شادی را به نمایش بگذارد. امیدوارم شاهد 

بازی های عادلانه باشیم. 

دردسرهای مالی     استقلال 

   گفتوگو
روز گذشته سیدحسین حسینی و روزبه 
چشمی برای دقایقی در خصوص شرایط خودشان 
در تیم ملی و استقلال، با ساپینتو به گفت وگو 

پرداختند.

 مهمان
رضا شاهرودی مدافع سابق پرسپولیس، در 
محل تمرین تیم حاضر شد و نظاره گر تمرین 
قرمزپوشان بود و با اعضای کادرفنی و بازیکنان 

دیدار و گفت وگو کرد.

           تمرین
دیروز کی روش دست به کار شد و آدمک های 
فلزی آبی و قرمز رنگ را در زمین قرار داد و 
از بازیکنان خواست تا تمرین مشابهی انجام 

 . هند د

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
تسنیم: پایان رأفت درباره پیروزی پرسپولیس مقابل 
ملوان بندرانزلی اظهارداشت: این بازی سرد و بی روح بود 
و پرسپولیس در نیمه دوم توانست از یک موقعیت نهایت 
استفاده را ببرد و سه امتیاز را بگیرد. معمولا بازی های 
پرسپولیس و ملوان جذاب می شود، ولی این مسابقه 
اصلا تماشایی نبود. وی در واکنش به صحبت های یحیی 
گل محمدی که گفته بود جای هواداران در ورزشگاه خالی 
بود تا این بازی جذاب را از نزدیک ببینند، تصریح کرد: 
شاید منظور گل محمدی این بوده است که اگر هواداران به 
ورزشگاه می آمدند بازی جذاب تر می شد! به اعتقاد من این 
مسابقه اصلا تماشایی نبود. البته پرسپولیس در نیمه دوم با 
تعویض هایش توانست روند بازی را بهتر کند و وقتی تیم با دو 
مهاجم بازی کرد، وضعیت بهتری پیدا کرد. مهاجم پیشین 
تیم فوتبال پرسپولیس در مورد برخی انتقادها مبنی بر اینکه 
پرسپولیس زیبا بازی نمی کند، یادآور شد: من فکر می کنم 
تیم های بزرگ مثل پرسپولیس به حضور تماشاگران عادت 
کرده اند و یکی از دلایلی که باعث شده است پرسپولیس باب 
میل هوادارانش بازی نکند غیبت آنها در ورزشگاه هاست. از 
طرفی حضور بازیکنان پرسپولیس در تیم ملی هم می تواند 
مشکلاتی را در راستای هماهنگی تیم به وجود بیاورد. با این 
حال فکر می کنم لیگ ایران بعداز جام جهانی شرایط بهتری 
پیدا خواهد کرد و وضعیت پرسپولیس هم مطلوب تر خواهد 
شد. وی در خاتمه با اشاره به افُت مهدی ترابی و سعید صادقی 
گفت: این دو بازیکن از فاکتور سرعت و تکنیک برخوردار 
هستند، ولی به هیچ عنوان از این فاکتورها استفاده نمی کنند 
و متاسفانه کم فروغ ظاهر شده اند. در مورد ترابی باید بگویم 
که هم در پرسپولیس و هم در تیم ملی فرصت خوبی به او داده 

می شود، ولی متاسفانه قدر خودش را نمی داند. 
فارس: زمان نقل وانتقالات نیم فصل لیگ برتر و لیگ یک 
فصل -۱۴۰۲ ۱۴۰۱ اعلام شد. محمدرضا کسرایی مدیر 
نقل وانتقالات سازمان لیگ فوتبال ایران اظهارداشت: زمان 
نقل وانتقالات نیم فصل لیگ برتر از روز شنبه ۱۷ دیماه آغاز 
می شود و تا روز پنجشنبه مورخ ۶ بهمن ۱۴۰۱ ادامه خواهد 
داشت. وی افزود: نقل وانتقالات نیم فصل لیگ یک نیز از روز 
یکشنبه ۱۸ دیماه ۱۴۰۱ آغاز می شود و روز پنجشنبه ۱۳ 

بهمن ۱۴۰۱ به پایان می رسد. 

شوک به فدراسیون کشتی و »دبیر«

استعفای»سوریان«!

سال  پنجم
شماره   1400

در فصل جدید شاهدی بازی های متفاوتی از تیم استقلال 
هستیم. سرمربی هر تیمی درباره ترکیب و استراتژی بازی 
تصمیم گیرنده است، اما استقلال با وجود نفرات خوبی که در 
اختیار دارد در گلزنی به مشکل خورده و برای حل این مساله 
باید جابه جایی هایی در این تیم ایجاد شود. رقبا خیلی خوب 
استقلال را آنالیز کرده و با شناخت و آگاهی کافی در زمین ظاهر 
می شوند. آنها برنامه دارند که چگونه گل نخورند و مهاجمان 
قابل استقلال را خنثی می کنند که با تغییراتی این موضوع 
رفع می شود و آبی پوشان پایتخت موفق به گلزنی خواهند 
شد. هوادار تیمی است که با سرمربیگری ساکت الهامی نتایج 
بدی نگرفته و ضدفوتبال بازی نمی کند. کار سختی در انتظار 
این تیم است چون استقلال حریف خطرناکی به شمار می رود. 
بعید می دانم مهاجمان استقلال استرس و هیجان کاذب داشته 
باشند و اگر چنین موضوعی در آنها شکل گرفته باید آن را از 
خود دور کنند. پرسپولیس، سپاهان و گل گهر سیرجان تیم های 
آماده ای نشان داده اند و می توانند حریفان اصلی آبی پوشان 
پایتخت باشند. نساجی هم پدیده این فصل لیگ برتر بوده که 
با هدایت حمید مطهری در میان مدعیان فتح جام قرار دارد. 
تراکتور و فولادخوزستان هم توانایی آن را دارند تا در کورس 
قهرمانی جای بگیرند. ریکاردو ساپینتو احساس می کند تیم 
مدافع عنوان قهرمانی با انتظارات بالایی مواجه است و به همین 
دلیل اعتراضات سختی به قضاوت داوران داشت، اما رفته رفته 
به سبک حاکم بر فوتبال ایران عادت می کند و مربیگری در 
استقلال برای او آسان تر می شود. سالیان سال است که استقلال 
درگیر پرونده های بدهی مختلف است و جای سوال دارد چرا 
این دردسرها تمامی ندارد. ورودی و خروجی مالی باشگاه 
نامشخص است و ریشه رسانه ای شدن این پرونده ها روشن 
نمی شود. حل این مشکلات عزم بزرگی می خواهد و تا طلبکاران 
خارجی و داخلی پول نگیرند، رضایت نمی دهند. امیدوارم 

فتح ا... زاده بتواند دردسرهای مالی استقلال را رفع کند. 
 

آرمان ملی: »حمید سوریان«، دارنده ۷ مدال طلای جهان و 
المپیک روزگذشته از نایب رئیسی فدراسیون کشتی استعفا داد. 

  نایب رئیس
۵ مرداد سال ۱۳۹۸ دارنده ۷ مدال طلای جهان و المپیک، از 
سوی علیرضا دبیر به عنوان نایب رئیس فدراسیون کشتی انتخاب 
شد. به گزارش ایسنا، علیرضا دبیر در اولین تصمیم خود پس از 
رسیدن به ریاست فدراسیون کشتی، حمید سوریان دارنده ۷ 
مدال طلای جهان و المپیک را به عنوان سرپرست نایب رئیسی 
فدراسیون کشتی انتخاب کرد. عبدالمهدی نصیرزاده نیز 

جانشین مهدی توکلی رئیس سازمان لیگ شد.
  صحبت بنا 

محمد بنا مردادماه سال ۱۳۹۸ در خصوص اینکه با انتخاب 
حمید سوریان به عنوان نایب رئیس فدراسیون، روابط آنها با 
چه تغییراتی مواجه خواهد شد، به تسنیم گفت: آن چیزی که 
همیشه می ماند، عشق و علاقه بین ماست. شاید رابطه ما مربی 
-  شاگرد نباشد و برای من رابطه مثل پدر -  پسری است. حمید 
جایگاه خودش را همیشه دارد، حتی اگر بالادست ما هم قرار 
بگیرد. وی عنوان کرد: من کار فنی ام را انجام می دهم. باید اجازه 
دهیم از خلاقیت و ظرفیت افراد جدید استفاده شود. حمید 
سوریان می تواند هرجا که دلش خواست از ما سوال و جواب کند. 
نه تنها من، بلکه تمام مربیان تیم های ملی باید در این خصوص 
همکاری کنند. شاید ما هم بتوانیم مشورتی بدهیم. بزرگی 
سوریان، یعنی بزرگی کشتی. بزرگی دبیر یعنی بزرگی کشتی، 
اصل خود کشتی است. نایب قهرمان پیشین کشتی فرنگی 
جهان در خصوص اینکه آیا قرار است سوریان در کار فنی هم 
با تیم ملی بزرگسالان همکاری کند، خاطرنشان کرد: او کار 
مدیریت را انجام می دهد و لطف کرد همان روز معارفه با ما 

تمرین کرد. من از او خواستم بیاید و آمد. غلامرضا محمدی هم 
لطف کرد و لباسش را که اندازه سوریان بود، به او داد تا بتواند 
همراه ما تمرین کند. بچه ها از این تمرین لذت بردند. برای آنها 
خیلی خوب است که ساعتی کنار سوریان تمرین کنند و همه 
می گفتند چقدر روحیه شان از این اتفاق خوب شده است. اینکه 
حمید کنار تشک بود، برای ما خوب بود. از او می خواهیم که هر 
وقت فرصت دارد و وقتش کمی آزاد است، حتما با ما تمرین 
کند. »بنا« در گفت وگو با تسنیم خاطرنشان کرد: اکنون دو آدم 
بزرگ به کشتی آمده اند، دبیر و سوریان. فکر نمی کنم در تاریخ 
شاهد چنین اتفاقی بوده باشیم که دو قهرمان بزرگ، رئیس 
و نایب رئیس فدراسیون شده باشند. حالا باید به آنها بودجه 
کافی داد، طبیعتا از نظر مالی به آنها رسیدگی نشود، نمی توانند 

کارشان را به نحواحسن انجام دهند.
  کناره گیری؟

شهریورماه سال ۱۴۰۰ تسنیم نوشت:  همزمان با برگزاری 
مسابقات امیدهای جهان در آبانماه در کشور صربستان، قرار 
است انتخابات اعضای هیات رئیسه اتحادیه جهانی کشتی برگزار 
شود. بعداز استعفای رسول خادم از هیات رئیسه اتحادیه جهانی 
کشتی، فدراسیون علیرضا دبیر تصمیم گرفت که حمید سوریان 
را در انتخابات شرکت دهد، اما با توجه به اینکه کرونا بیش از 
یکسال ونیم است که در سراسر دنیا محدودیت هایی ایجاد کرده 
و مسابقات بین المللی طبق روال گذشته به انجام نرسید، قهرمان 
پیشین کشتی فرنگی جهان و المپیک که از محبوبیت زیادی در 
سراسر دنیا نیز برخوردار است، نتوانست به اندازه کافی لابی و 
رایزنی لازم با اعضای رای دهنده در انتخابات را داشته باشد. 
سوریان پیش از این نیز گفته بود که با شرایط موجود تمایلی به 
حضور در انتخابات ندارد. این طور که پیداست او تصمیمش را به 

فدراسیون کشتی اعلام کرده است. 
  صحبت رنگرز

حسن رنگرز دارنده مدال طلای کشتی فرنگی جهان تیر ماه 
سالجاری در خصوص قهر و آشتی های محمد بنا، حرف های 
جالبی زد: »در روند کار قطعا سوءتفاهم ایجاد می شود، تضارب 
آراء و افکار به مجموعه کار کمک می کند. بحث فنی چون 
پیچیدگی خاص خود را دارد بنابراین شرایط خاصی ایجاد 
خواهد کرد. بنا در همه سال های گذشته نشان داد دغدغه 
کشتی و مباحث مرتبط با مسابقات را دارد. ممکن است در مسیر 
کار جدل های کاری هم اتفاق بیفتد. وی افزود: به عنوان عضو 
کوچک کشتی می گویم حمید سوریان در جایگاه نایب رئیسی و 
به عنوان فخر کشتی فرنگی ایران به خوبی توانسته ارتباط خوبی 
بین بنا و دبیر در فضای مدیریتی و فنی ایجاد کند. این اتفاقات 
همیشه هست و کشتی آبستن اتفاقات خاص خود بوده، اما در 
نهایت به نظر می رسد این روزها اجماع در درون کشتی بسیار 

قوی است. 
  سومین استعفا 

حمید سوریان در اقدامی غیرمنتظره از نایب رئیسی 
فدراسیون کشتی استعفا کرد. دارنده ۷ مدال طلای جهان و 
المپیک با تایید این مطلب به ایسنا گفت: در این مدت تا آنجا 
که می توانستم به فدراسیون و ورزش کشتی کمک کردم، اما 
الان فکر می کنم دیگر لزومی ندارد در فدراسیون باشم. با توجه 
به اینکه بودنم در کشتی دیگر ضرورت ندارد فکر می کنم بهتر 
است یک فرد تازه نفس بیاید. همچنین برای کشتی ایران آرزوی 
موفقیت دارم. این برای اولین بار نیست که حمید سوریان از 
سمت خود استعفا می دهد. دارنده ۷ مدال طلای کشتی المپیک 
و جهان که پرافتخارترین کشتی گیر ایرانی است به تازگی 
استعفای خود را به فدراسیون کشتی اعلام کرده است که این 

سومین استعفای او محسوب می شود.
  واکنش فدراسیون 

روابط عمومی فدراسیون کشتی در گفت وگو با »فارس« اعلام 
کرد: استعفادادن از سمت روند اداری و رسمی خود را دارد و 
سوریان نامه کتبی به فدراسیون نداده است که مورد پذیرش یا 
رد رئیس فدراسیون قرار بگیرد. با توجه به واکنش فدراسیون 
هنوز استعفای کتبی از سوی »حمید سوریان« اعلام نشده و او 

همچنان نایب رئیس فدراسیون کشتی است. 
  تصمیم دبیر

»مهر« نوشت: پس از اعلام استعفای حمید سوریان از 
نایب رئیسی فدراسیون کشتی، همه نگاه ها به علیرضا دبیر 
به عنوان متولی فدراسیون و اعلام نظر نهایی اوست. با توجه 
به رابطه بسیار دوستانه و صمیمی علیرضا دبیر و سوریان تمام 
نگاه ها به رئیس فدراسیون دوخته شده که آیا او با رفتن همکار 
و دوست قدیمی خود موافقت خواهد کرد یا خیر؟ البته با توجه 
به همکاری سازنده و نزدیک دبیر و سوریان در این سال ها و 
همچنین سیاست های فدراسیون کشتی، بعید به نظر می رسد 
استعفای نایب رئیس به سادگی با موافقیت »دبیر« همراه شود. 

 بیــن المــلل
آرین روبن در پستی به زوج خود در بایرن مونیخ که از 
فوتبال حداحافظی کرد ادای احترام کرد. فرانک ریبری 
یکی از بهترین بازیکن تاریخ بایرن مونیخ در سن ۳۹ سالگی 
تصمیم به خداحافظی از جهان فوتبال گرفت و کفش های 
خود را آویزان کرد. آرین روبن و فرانک ریبری از سال 
۲۰۰۹ تا ۲۰۱۹ در مونیخ با هم بودند و توانستند افتخارات 
زیادی را در مونیخ کسب کنند که اوج آن قهرمانی در لیگ 

از قهرمانان بود. بعداز اعلام خداحافظی فرانک  ریبری 
ر فوتبال، آرین روبن از هم تیمی پیشین خود  د

مونیخ تشکر کرد. بازیکن پیشین هلندی 
بایرن مونیخ در شبکه های اجتماعی نوشت: 

برای همه چیز از تو متشکرم دوست من. 
همیشه با تو در داخل و خارج از زمین 

لذت زیادی بردم. تو باید به همه 
چیزهایی که به دست آورده ای 
افتخار کنی. این افتخار قابل توجه 
بوده و همیشه باقی خواهد ماند. 

به زودی می بینمت! این بازیکن 
فرانسوی از سال ۲۰۰۷ تا ۲۰۱۹ در مونیخ 
بازی کرد و ۹ بار با بایرن قهرمان آلمان، ۶ 
بار جام حذفی و در سال ۲۰۱۳ قهرمان 
لیگ قهرمانان اروپا شد. روبن نیز از سال 
۲۰۰۹ تا ۲۰۱۹ در مونیخ بود قبل از 
اینکه آخرین بار در باشگاه هلندی 
گرونینگن فوتبال خود را به پایان برساند. 

ابراهیم قاسمپور در مورد دو بازی تدارکاتی تیم ملی مقابل 
نیکاراگوئه و تونس اظهارداشت:  تیم ملی به بازی تدارکاتی نیاز 
دارد و هرچه حریفان قدرتمندتر باشند بازدهی و عملکرد این 
مسابقات برای تیم ملی بیشتر خواهد بود و کادرفنی می تواند 
نقاط ضعف تیم ملی را بهتر شناسایی کند. نیکاراگوئه تیم خوبی 
است و تونس هم یکی از تیم های قدرتمند آفریقاست. ضمن 
اینکه سبک و سیاق و سیستم کی روش هم تقریبا مشخص 
است. بعید می دانم دیگر او بازیکن دیگری را به ترکیب اصلی 
تیم ملی بخواهد اضافه کند. با این حال انجام این بازی ها 

می تواند  تیم ملی را هماهنگ تر کند. وی گفت: تیم ملی مقابل 
اروگوئه فوتبال خوبی را ارائه کرد و در بازی با سنگال هم بازی 
قابل قبولی از خود نشان داد. ما ۱۶ لژیونر داریم که نسبت به 
جام جهانی گذشته با تجربه تر شده اند و اعتمادبه نفس بیشتری 
هم پیدا کرده اند. تفکرات کی روش در فوتبال این است که ابتدا 
گل نخورد و بعد هم به گل برسد. بنابراین می توان امیدوار بود 
که تیم ملی به صعود از گروهش در جام جهانی برسد. عضو سابق 
کمیته فنی فدراسیون فوتبال ادامه داد: البته نمی توان و نباید 
خواسته های غیرمنطقی و غیرمعقول از تیم ملی داشت. نباید 

هم تصور کنیم گروه در جام جهانی ساده و آسان است. هرچند 
نسبت به گروه دیگر تیم های آسیایی ما در گروه بهتری قرار 
داریم. خیلی ها می گویند این تیم آمریکا قدرتمندتر از گذشته 
است اما همین تیم مقابل ژاپن در دیداری تدارکاتی ۲ بر صفر 
شکست خورد. تیم انگلیس هم ضعیف تر از قبل شده است، اما 
انگلیس و ولز ارسال از کناره ها دارند که ما همیشه با اینگونه 
توپ ها مشکل داریم. امیدوارم تیم ملی در جام جهانی موفق شود 
و برای اولین مرتبه در تاریخ فوتبال کشورمان از گروه صعود 
کنیم.  قاسمپور تأکیدکرد: باید به یاد داشته باشیم در فوتبال 
هیچ چیز قابل پیش بینی نیست گاهی ممکن است شما تیم برتر 
میدان باشید و بازی را واگذار کنید یا با اشتباه بازیکن ۱۰ نفره 
شوید و گل بخورید. امیدوارم که اتفاقات خوب فوتبالی برای 

تیم ملی ما در جام جهانی رقم بخورد. 

ابراهیم   قاسمپور: 

تیم ملی می تواند به مرحله حذفی صعود کند

 سیدحمید سجادی، وزیر ورزش وجوانان:

حرف ها در مورد حذف تیم ملی بی اساس بود 
وزیر ورزش وجوانان گفت: یک هفته بود با روح روان مردم بازی 
کردند و دیدید بی پایه و اساس صحبت کردند و فیفا چه واکنشی 

به این موضوع داشت. 
  استعداد ها 

سیدحمید سجادی در مراسم اختتامیه استعدادهای برتر ورزش 
کشور اظهارداشت: امروز صحبت از رشته هایی شد که المپیکی 
هستند که امیدوارم در آینده شاهد حضور همه رشته های ورزشی 
باشیم چه المپیکی و چه غیرالمپیکی که رشته های بسیار جذابی 
وجود دارند، از رشته های مختلف رزمی گرفته تا رشته های مختلف 
اتومبیل رانی که برای همه جذاب هستند و می توانند برای حضور 
ورزشکاران متعدد زمینه ساز شوند. ما چند اصل در تعلیم و تربیت 
داریم که اولین آن اصل فعالیت است. بر این مبنا بچه در سنین رشد 
فعالیت می کند و ممکن است به ورزش های مختلفی علاقه داشته 

باشد. وی با اشاره به دوران معلمی خود عنوان کرد: من در بیست 
سالگی معلم بودم و در مدارس شاهد افتخار معلمی داشتم. جهش 
و فعالیت در ذات همه بچه ها وجود دارد. در ورزش مجموعه از این 
فعالیت ها وجود دارد. آزمون و خطا دیگر جواب نمی دهد و باید 

سیستماتیک درخدمت استعدادهای برتر کشور باشیم. 
  شایعات 

سجادی درباره شایعات به وجود آمده در خصوص حذف تیم ملی 
از جام جهانی بیان داشت: یک هفته بود با روح روان مردم بازی 
کردند و دیدید بی پایه و اساس صحبت کردند و فیفا چه واکنشی به 
این موضوع داشت. به نتایج قهرمانان خودمان در هر رشته ورزشی 
توجه می کنیم و همه به تیم های ملی خود تعصب و غرور داریم. 
بعداز انقلاب همه مدیران سعی کردند که به بضاعت خود کار کنند 

و این تلاش برای ما قابل احترام است. 

  المپیاد 
وی افزود: ورزش های المپیکی تنها برای ما مهم نیست و 
ورزش های غیرالمپیکی نیز برای ما در درجه اهمیت قرار دارد. برای 
همه رشته ها برنامه ریزی می کنیم. یکی از وظایف مهم ما ایجاد 
دستورالعمل برای ورزش های روستایی و بومی محلی است. وزیر 
ورزش وجوانان درباره برگزاری المپیاد نیز تصریح کرد: برگزاری 
المپیاد تازه شروع راه است و حالا برنامه ما این است که حواسمان 
به نخبه ها باشد. طبق فرمایشات رئیس جمهور باید به فکر معیشت 
ورزشکاران باشیم و این وظیفه ماست که در راستای ایجاد معیشت 

برای ورزشکاران تلاش کنیم. 
  ضوابط 

سجادی در پایان خاطرنشان کرد: اگر مسابقه ای برگزار کنیم که 
خارج از ضوابط استاندارد باشد قطعا زحمات ما به نتیجه نخواهد 
رسید و وظیفه داریم که در همه حوزه های ورزش استانداردسازی 
را انجام دهیم. امیدواریم که این استعدادها تا سال های سال موجب 
ایجاد شوق و شعف در کشور شوند و با افتخارآفرینی که در میادین 
مختلف انجام می دهند، الهام بخش برای همه نوجوانان و جوانان 

دیگر باشند. 


